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Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli,

Robert Rehammar, Liisa Sjöberg, Ken Gunnesson (Revisor)

Ansvarig
§ 66 Öppnande

§ 67 Dagordning

§ 68 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 69 Kansli info Mycket manuellt arbete med hantering av medlemsavgifter, främst 
kring familjeavgifter.

§ 70 Ekonomi Avtalet med vägföreningen för 2018 är klart. Klippning start idag.

Styrelsen fastställde budgeten för 2018. 

Styrelsen beslutade att ansöka om bingotillstånd på
1 700 000kr, en miljon sjuhundratusen kronor för 2019. Till 
föreningens kontaktperson utses Thomas Thunberg.

Styrelsen tog beslut om att köpa in en ny handgräsklippare.

Styrelsen beslutade att köpa in en gasolgrill med 2 gasolflaskor.

§ 71 Sponsring Loggor till matchprogram till Robert Maria

§ 72 Fotboll Reparation av konstgräsplanen. Maria har en kontakt som 
eventuellt kan hjälpa oss att spola dräneringen.

Redan 45 anmälda till sommarfotbollsskolan.

Den 17/5 har damlaget match mot IK Kongahälla. Finns önskan 
om att annonsera i KP.

Den 25/5 har herrlaget match mot Ytterby. Finns önskan om att 
göra detta till ett större event då det väntas många åskådare.

På barn och ungdomslagssidan ser det överlag bra ut. I en del 
åldersgrupper är det få spelare. Pågår flera samarbeten mellan lag 
med gott resultat.

Maria

§ 73 Innebandy Träffa herrlaget och prata om hösten, bl.a. krav på licensierad 
ledare, liverapportering, ökade domarkostnader och licenser m.m.

Maria



§ 74 Gymnastik Har precis avlutat vårterminen.

§ 75 Boule -

§ 76 Bordtennis Har genomfört ett Klubbmästerskap. 

Herrarna blev seriesegrare i division 8. 

Frågar om vi eventuellt ska starta en ungdomssektion.
§ 77 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Thomas gick igenom läget med det minskade kommunala stödet.

Ken begär ut kommunens olika driftsavtal

Thomas kontaktar Anna Wedin för ett nytt möte med politiker och 
tjänstemän.

Thomas pratat med Sven-Åke Berglid på idrottsrådet så han är med
i loopen

Ta fram en översikt på vilka kostnader kommunen kommer få ta 
genom att köpa loss anläggningen.

Ken

Thomas

Thomas

§ 78 Övriga frågor Planering inför Idrottens dag 25/8
• Sammanställ en lista över aktiviteter som ska förberedas
• Gör ett utskick till lagen och påminn om namn på 

evenemangsansvariga.
• Herrlaget möter Öjersjö

Liisa
Maria

§ 79 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 4/6, 13/8, 3/9, 1/10, 5/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 1/12 11:00-15:00
Idrottens dag 25/8
Höstmöte torsdag 14/11 19:00
Vårens arbetsdag lördag den 14/4
Höstens arbetsdag lördag den 22/9

§ 80 Nästa möte Nästa möte måndag 4/6 klockan 19:00.
För fika ansvarar: Maria

§ 81 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Robert Rehammar
Ordförande Sekreterare 
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